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Zápisnica 

zo 4. zasadania OZ v Horovciach, konaného dňa 28.6.2023 o 17.30 hod. 

 

Prítomní:  Mgr. Erika Staňová, starostka obce 

Poslanci: Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová, Bc. Lačná, 

Ing. Anton Melišík, Ing. Samuel Karas  

Ďalší prítomní: Bc. Andrea Eliašová, zamestnanec obce, Ing. Juraj Hrišo, hlavný kontrolór obce 

Verejnosť:  Ladislav Cíbik, Ferdinand Kováčik, Jana Gregušková  

Neprítomní:  Marcela Koppová 

  

PROGRAM:  

1. Otvorenie  

2. Voľba návrhovej komisie a zapisovateľa 

3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

4. Informácia starostu o dianí v obci 

5. Vyhodnotenie obecných hodov 2023 

6. Záverečný účet obce za rok 2022 

7. Plán kontrolnej činnosti na 2. polrok  

8. Rozpočtové opatrenia č. 1 a č. 2 

9. Zámer na odpredanie (p. Hanták a p. Pavlík) 

10. Vyhodnotenie inšpekcie v Základnej škole Horovce 

11. Stavebná úprava MŠ Horovce - navýšenie kapacity v MŠ 

12. Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na sociálnu starostlivosť 

13. Porucha vodovodu 

14. Kotolňa v budove ZŠ a MŠ 

15. Menovanie členov krízového štábu 

16. Schválenie odmeny kronikárke 

17. Rôzne 

18. Diskusia 

19.  Návrh na uznesenie 

20.  Záver 

 

Na zasadnutie OZ boli poslanci pozvaní písomnou pozvánkou zaslanou elektronickou poštou. 

Hlasovanie počas rokovania bolo verejné.  

K bodu č. 1 Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ otvorila a viedla starostka obce Mgr. Erika Staňová, ktorá privítala všetkých prítomných. 

Starostka konštatovala, že všetci poslanci boli na zasadnutie včas pozvaní. Počet prítomných poslancov 

je 6 a OZ je uznášania schopné.  

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 20a/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Horovce podľa § 12 ods.5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. 

n. p. 

schvaľuje 

program rokovania  
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SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA: 

 

1. Otvorenie  

2. Voľba návrhovej komisie a zapisovateľa 

3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

4. Informácia starostu o dianí v obci 

5. Vyhodnotenie obecných hodov 2023 

6. Záverečný účet obce za rok 2022 

7. Plán kontrolnej činnosti na 2. polrok  

8. Rozpočtové opatrenia č. 1 a č. 2 

9. Zámer na odpredanie (p. Hanták a p. Pavlík) 

10. Vyhodnotenie inšpekcie v Základnej škole Horovce 

11. Stavebná úprava MŠ Horovce - navýšenie kapacity v MŠ 

12. Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na sociálnu starostlivosť 

13. Porucha vodovodu 

14. Kotolňa v budove ZŠ a MŠ 

15. Menovanie členov krízového štábu 

16. Schválenie odmeny kronikárke 

17. Rôzne (telefónne stĺpy) 

18. Daňové poplatky pre Urbár Horovce 

19. Diskusia 

20.  Návrh na uznesenie 

21.  Záver 

 

Hlasovanie:    za:                       6 (Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová,        

Bc. Lačná, Ing. Anton Melišík, Ing. Samuel Karas,)         
                         proti:  0  

                         zdržal sa: 0      

                         neprítomní:     1 (Marcela Koppová) 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 20b/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Horovce podľa § 12 ods.5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. 

n. p. 

doplnenie programu 

v bode 17. Rôzne (preverenie padajúcich telefónnych stĺpov) 

a doplnený bol bod 18. Daňové poplatky pre Urbár Horovce 

 

Hlasovanie:    za:                 6 (Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová,          

Bc. Lačná, Ing. Anton Melišík, Ing. Samuel Karas,)         

                         proti:  0  

                         zdržal sa: 0      

                         neprítomní:    1 (Marcela Koppová) 

 

K bodu č. 2 Voľba návrhovej komisie a zapisovateľa 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 20c/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Horovce podľa § 12 ods.5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. 

n. p. 

Schvaľuje 

voľbu členov návrhovej komisie a zapisovateľa 

 

Návrhová komisia:        Ing. Samuel Karas, p. Ľudmila Bieliková 
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Zapisovateľka:               Bc. Andrea Eliašová 

 

Hlasovanie:    za:                 6 (Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová,          

Bc. Lačná, Ing. Anton Melišík, Ing. Samuel Karas,)         

                         proti:  0  

                         zdržal sa: 0      

                         neprítomní:    1 (Marcela Koppová) 

 

K bodu č. 3 Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

➢ Správu z kontroly plnenia uznesení poslal aj hlavný kontrolór. 

➢ V riešení ostávajú šatne TJ Tatran Horovce, bola zaslaná cenová ponuka a bude sa žiadať 

vyplatenie rozdielu, ktorý bol zaplatený naviac pánovi Pechovi a bude sa pokračovať pri 

dokončení prác vo vlastnej réžii. 

➢ Dom smútku je doposiaľ bez riešenia, čo sa týka strechy, pripravujú sa úpravy po konzultácii 

s Ing. Antonom Melišíkom. 

➢ Boli odoslané výzvy na odstránenie napojenia do splaškovej kanalizácie pre občanov aj 

s termínom. 

➢ Spracúvajú sa podklady na kontrolu napojenia žúmp. 

 

K bodu č. 4 Informácia starostky o dianí v obci 

 

• Bola ukončená spolupráca s pánom Kvasnicom na základe jeho osobného rozhodnutia. 

Kanalizáciu – poruchy, čistenie a ostatné záležitosti, ktoré sa jej týkajú prebrala firma Trník 

z Nosíc. 

• Boli doplnené 2 kontajnery na sklo - v dolnej časti obce a v smere na Kvašov. 

• Urobil sa zber šatstva. 

• Bola kompletne tlakovo vyčistená kanalizačná vetva v „Luhoch“. Vzhľadom k tomu, že poklopy 

boli pod úrovňou cesty, boli zničené, odhnité, došlo k výmene týchto poklopov a navýšenie 

poklopov do výšky cca 30 cm. Taktiež na základe dymovej skúšky sa zistilo, že bola zasypaná 

makadamom, čo zabraňovalo k priechodnosti tejto vety, čo sa taktiež vyčistilo a závady sa 

odstránili. 

• Monitorovalo sa nepretržité vtekanie vody pri pánovi Tomanovi – smer „Gábor“. 

• Začalo sa stavebné konanie na verejné priestranstvo – areál obecného úradu. Záväzná je suma 

31 013,66 eur – schválená finančné prostriedky z MAS. 

• Náučný chodník - ešte nie sú vyhodnotení žiadatelia. 

• Seniorský klub v spolupráci s pracovníkmi obce upratali celý dom smútku a jeho okolie. 

Starostka sa im poďakovala za veľký kus práce. 

• Meranie na mernom žľabe je spustené, čo sa týka porovnania s predošlým, nový merný žľab 

meria menej ako starý, čiže sa potvrdilo, že ako náhle došlo k upchatiu Paršalovho žľabu, 

zdvihla sa hladina a meralo to vysoké hodnoty. Bežný denný prietok je od 45 – 55 m3 . Musíme 

sa ešte pomaličky vysporiadať s balansnými vodami. 

• Okrem zberu šatstva sa dozbierali pneumatiky, je pripravený vývoz elektro odpadu. 

• Priebežne sa kosí. Začína sa vykášať Suchlica. V tejto súvislosti som požiadala Povodie Váhu 

o stretnutie, zatiaľ neprišlo potvrdenie ani návrh termínu stretnutia. 

• Do základnej školy bola z výťažku majálesu zakúpená interaktívna tabuľa. Výťažok majálesu 

bol 1 900 eur, s tým, že na túto interaktívnu tabuľu obec doplatila cca 400 eur. 
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• Máme k dispozícii finančné prostriedky 1 500 eur, ktoré boli vyčlenené a venované na herné 

prvky do detského ihriska. Je to dar, ktorý bude použitý na nákup preliezky alebo hojdačky. 

• Na traktory bol reklamovaný kardan, ktorý utrhlo. Jednalo sa o nezáručnú opravu, vzhľadom na 

to, že príslušenstvo v zmysle zmluvy na tento traktor spadá do spotrebného materiálu. Faktúra 

zatiaľ neprišla, ale malo by to byť okolo 400 eur. 

• V servise je na posúdenie aj krovinorez Hecht, ktorý sme prebrali rovnako poškodený, 

s utrhnutým štartovaním. Oprava by mala byť do 30 eur. 

• Na obec bol zakúpený kompresor v sume 112 eur a brúska na nože do školskej jedálne za cca 80 

eur. 

• Zrušila sa súťaž na kotolňu, s tým že sa starostka napísala, že si uplatňuje nárok na zrušenie 

súťaže vzhľadom na to, že bol opravovaný bojler v kotolni, keďže nešla teplá voda. 

Ing. Hrušo doplnil po oboznámení sa s podkladmi– vysúťažená bola za 150 000 eur firmou Benistav. 

Starostku upozornil na to, že rozpočet kotolne môže byť napríklad 50 000 eur, ale tých 100 000 

eur do zaplatenia by bola obec, pretože zo školstva by prišla len časť z týchto peňazí, zmluva by 

bola podpísaná, realizácia by sa musela urobiť a obec by o tieto peniaze prišla. Preto došlo 

k dohode, že sa zákazka zruší. 

Bc. Toman – v akom je to teraz stave? 

Starostka – opravil sa bojler, tečie teplá voda, je zabezpečené kúrenie tuhým palivom. Čo sa týka 

plynového kotla. Jeden ide na polovicu výkonu, druhý ide na polovicu výkonu, takže sa to ako 

tak dá vykúriť. 

• Na obecný úrad prišli 2 zástupcovia z Agrofarmy Červený Kameň s tým, že majú povolenú 

ťažbu štrku na Dulovských jazerách do konca roku 2024. Majú problém s vývozom cez Dulov 

a našli alternatívu, že by to vyvážali zadom popri potoku – okolo Bioplynovej stanice 

v Horovciach. Stanovisko starostky k tomu bolo také, že rozhodnutie súhlasné nedostanú, 

nakoľko jedná sa o 30 áut denne na 1,5 roka denne, jedná sa o mokrú ťažbu, čiže všetko by išlo 

mokré, špinavé cez obec. Starostka oslovila všetkých dotknutých podnikateľov, ktorí sa tam 

nachádzajú. Nakoľko sa jedná o obyvateľov Horoviec, tak by sme sa k tomu mali postaviť 

zodpovedne a ak to príde na obec oficiálne, tak postoj starostky je taký, že by tam malo byť 

zamietavé stanovisko, vzhľadom k tomu, že obec z toho nebude mať nič, iba rozbité cesty, 

prašnosť, rok a pól nákladné autá cez obec. Nejedná sa iba o obecnú cestu, ale aj o cestu SPF, 

JTF Tarkovský a Ing. Melišík. Podnikatelia si vyasfaltovali cestu na vlastné náklady a teraz by 

sme im povolili prevoz 30 nákladných áut so štrkom dennodenne. Taktiež s tým nesúhlasila ani 

Bioplynová stanica a nepustia ich na váhu. 

• 18.06.2023 sa starostka zúčastnila zasadnutia Urbáru. Informácia pre podielnikov bola, že 

dividendy sa tento rok nebudú vyplácať. Zaznela tam kritika zo strany Urbáru na dane, na ktoré 

im starostka odpovedala, aby si dali podnet na OZ.  

Doplnil sa bod programu Daň – Urbárska obec Horovce.  

 

K bodu č. 5 Vyhodnotenie obecných hodov 2023 

 

Vyúčtovanie bolo poslancom zaslané mailom a nemali k nemu žiadne pripomienky. 

Ďalej starostka k hodom dodala, že boli na začiatku hodov dohodnuté podmienky, kde bolo dohodnuté, 

že šenk budú mať poľovníci a obec. Poľovníci budú mať guláš bezplatne, Bociani budú mať víno 

a KST malo mať pochutiny a nealko pre deti. KST dodatočne prišli, že by chceli povolanie na 

čapovanie nealkoholického piva, čo im bolo povolené po konzultácii s poľovníkmi. KST túto 
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podmienku porušilo, nakoľko predávali čapované alkoholické pivo, aj keď stále tvrdia, že nie. 

Starostka zaujala k tomu stanovisko, že do budúceho roka buď budú mať povolený výčap alebo 

nebudú mať povolený žiadny výčap.  

Celkovo odozvy na hody boli dobré. 

p. Gregušková – alkoholické pivo kúpili od PZ Englová. Bolo 21:00 h  kedy začali predávať 

alkoholické pivo, dovtedy sa predávalo iba nealko pivo. Nepredávali ani alkohol. 

Starostka – na to je kultúrna komisia, ktorá stanový nejaké pravidlá a tieto pravidlá sa majú dodržiavať 

a je jedno, či bolo dodržané do 20:00 h a potom nedodržiavané, skrátka pravidlá boli stanované na celé 

hody a neboli dodržané. 

 

K bodu č. 6 Záverečný účet obce za rok 2022 

 

Návrh záverečného účtu predložil starosta obce a stanovisko k návrhu záverečného účtu predložil hlavný 

kontrolór obce so záverom, že záverečný účet je spracovaný v súlade s príslušnými právnymi normami 

a objektívne vyjadruje rozpočtové hospodárenie, ako aj stav majetku a záväzkov obce Horovce, a preto 

odporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť záverečný účet a celoročné hospodárenie obce bez výhrad. 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 22/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Horovce v súlade s § 11 od 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

Schvaľuje bez výhrad 

záverečný účet obce a celoročné hospodárenie a zároveň berie na vedomie stanovisko hlavného 

kontrolóra k návrhu záverečného účtu za rok 2022 

 

Hlasovanie:             za:                                        6 (Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman,               

Mgr. Monika Bitterová, Bc. Lačná, Ing. Samuel 

Karas, Ing.Melišík)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             0      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    1 (Marcela Koppová) 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 24/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Horovce v súlade s § 11 od 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

Schvaľuje  

použitie prebytku na tvorbu rezervného fondu v sume 1 488,79 eur 

Hlasovanie:             za:                                        6 (Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman,               

Mgr. Monika Bitterová, Bc. Lačná, Ing. Samuel 

Karas, Ing.Melišík)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             0      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    1 (Marcela Koppová) 

 

K bodu č. 7 Plán kontrolnej činnosti na 2. polrok 

 

Plán kontrolnej činnosti bol poslancom zaslaný elektronicky. Hlavný kontrolór prečítal plán kontrolnej 

činnosti a podal návrh na uznesenie. 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 23/2023 
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Obecné zastupiteľstvo Obce Horovce  

Schvaľuje:  

plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2023 a zároveň poveruje hlavného kontrolóra 

na vykonanie následnej finančnej kontroly podľa predloženého plánu kontrolnej činnosti. 

 

Hlasovanie:             za:                                        6 (Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman, Mgr.  

Monika Bitterová, Bc. Lačná, Ing. Melišík, Ing. 

Samuel Karas)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             0      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    1 (Marcela Koppová) 
 

 

 

K bodu č. 8 Rozpočtové opatrenia č. 1 a 2 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 25/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Horovce v súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2 písm. b), c) § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v z. n. p. 

Schvaľuje 

rozpočtové opatrenie č. 1/2023 v prílohe na základe predloženého návrhu. 

Hlasovanie:             za:                                        6 (Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman, Bc. Lačná, 

Ing. Melišík, Ing. Samuel Karas, Mgr. Monika 

Bitterová)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             0      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    1 (Marcela Koppová) 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 26/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Horovce v súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2 písm. b), c) § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v z. n. p. 

Schvaľuje 

rozpočtové opatrenie č. 2/2023 v prílohe na základe predloženého návrhu. 

Hlasovanie:             za:                                        6 (Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman, Bc. Lačná, 

Ing. Melišík, Ing. Samuel Karas, Mgr. Monika 

Bitterová)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             0      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    1 (Marcela Koppová) 

 

K bodu č. 9 Zámer na odpredanie (Pavlík, Hanták):  

 

Podklady boli poslancom včas doručené na preštudovanie. 
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Pán Pavlík – jeho admin. budova stojí na prístupovej ceste, ktorá je obecná. Prístupová cesta má 

orientačne 1,7 m a celková plocha medzi ním a p. Hantákom je cca 90 m2. Voči p. Pavlíkovi bol vedený 

ŠSD s tým, že dostal podmienku, že musí si dať veci do poriadku, skolaudovať si admin. budovu, 

oplotenie. Vo večerných hodinách nakladá a manipuluje so žumpami, na čo sa sťažujú ľudia. Pokiaľ 

nebudú tieto veci na poriadku obec mu nevie riadne schváliť prevádzkovú dobu a tým pádom na neho 

obec nemá žiadny dosah. Je tam viacej problémov, ktoré sa týkajú p. Pavlíka. Je tam „pofidérne“ 

napojenie na elektrinu, sú tam nejaké environmentálne veci. Vzhľadom na to, aká je tam činnosť, vzniká 

tam prašnosť, hlučnosť, preto je potrebné tam nastaviť pravidlá. Tieto pravidlá vieme nastaviť až keď 

ho ako obec budeme schvaľovať ako prevádzku. 

p. Eliašová – dokedy má čas, kedy to má dať do poriadku? 

Starostka – dostal na to pól roka, ale narazil na to, že s ničím sa nepohne, pokiaľ bude tá prístupová cesta 

naša – obecná. Čiže on nedostane žiadne rozhodnutie, žiadne prípojky ani od elektrikárov, vodárov, 

neskolauduje. Je tu neustály únik na daniach, ktoré sú vedené ako FO a v daniach je uvedená iba 

zastavaná plocha. 

Starostka s ním komunikovala, keď oplocoval pozemok a vynechal na konci posledného pozemku 3 m 

z jeho pozemku, ktoré vynechal ako prístupovú cestu k zadným parcelám, s tým, že mu povedala, že ak 

sa schváli odpredaj, tak s podmienkou, že tú prístupovú cestu tam ponechá, nezahradí ju a bude ju mať 

nejakým zmluvným spôsobom podmienenú. 

K tomuto bodu vyhotovil stanovisko aj hlavný kontrolór, ktorý odporučil postupovať v zmysle prevodu 

majetku z časti a to z dôvodu hodného osobitného zreteľa. (Stanovisko HK je prílohou OZ, ktoré bolo 

zaslané poslancom). Taktiež hlavný kontrolór informoval poslancov, že potrebné kvórum na 

odsúhlasenie je 3/5 počet hlasov poslancov. 

Starostka ešte doplnila, že si pozrela zákon aj spôsob, je potrebné zverejniť zámer s tým, že musí byť 

zverejnení, môže byť pripomienkovaný. Na základe toho, že je tam osobitný zreteľ, tak by sa nemusel 

vypracovať znalecký posudok, ale ona bude na ňom trvať aj na geometrickom pláne. Vzápätí na to by 

sa malo schváliť alebo neschváliť spôsob predaja, či pôjde priamou cestou alebo dražbou. Je potrebné 

to schváliť 3/5 väčšinou prítomných poslancov. 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 27/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Horovciach podľa § 9a odsek 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Z. z. 

Schvaľuje 

zámer na prevod majetku parcela č. KN E 139/72 obce Horovce – z časti odpredať p. Vladimírovi 

Pavlíkovi na základe nového geometrického plánu a znaleckého posudku na predmetnú časť a to 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Súčasne je p. Pavlík povinný vynechať 3,0 m prístupovú cestu na 

konci parcely. č. KN C 686/4. 

 

Hlasovanie:             za:                                        0   

                                 proti :                                   1 (Ing. Anton Melišík)  

                                 zdržal sa:                             5 (Mgr. Monika Bitterová, Bc. Miloš Toman, Bc. 

Marta Lačná, Ing. Samuel Karas, Ľudmila 

Bieliková)      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    1 (Marcela Koppová) 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 28/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Horovciach podľa § 9a odsek 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Z. z. 

Schvaľuje 

zámer na prevod majetku parcela č. KN E 139/71 obce Horovce – z časti odpredať p. Jozefovi Hantákovi 

na základe nového geometrického plánu a znaleckého posudku na predmetnú časť a to z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa.  
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Hlasovanie:             za:                                        4 ( Bc. Miloš Toman, Ing. Anton Melišík, Ľudmila 

Bieliková, Ing. Samuel Karas)   

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             2 (Mgr. Monika Bitterová, Bc. Marta Lačná,)      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    1 (Marcela Koppová) 

Prevod majetku nebol schválený – nebola 3/5 väčšina hlasov. 

 

K bodu č. 10 Vyhodnotenie inšpekcie v ZŠ Horovce 

  

Pozn.: o 19:17 h odišiel poslanec Ing. Samuel Karas. 

Bolo vytknuté, trvalý podstav pedagogických zamestnancov, nevyužívanie IKT technológia. Nová 

interaktívna tabuľa sa zakúpila z výťažku majálesu, stará interaktívna tabuľa je na posúdení nezávislého 

elektrikára. Ďalej boli vytknuté formálne nedostatky, napr. nebol na nástenke vyvesený školský 

vzdelávací program alebo dostatočne uvedené a zdôraznené vo vzdelávaní zdravie a pohyb detí, 

nedostatočné materiálno-technologické vybavenie, chýbajúca zborovňa pre pedagogických 

zamestnancov. Pedagogický zamestnanci nemali absolvované povinné vzdelávanie. Oni ho absolvované 

mali, bolo to zaplatené, len to nebolo dotiahnuté, neboli tam certifikáty a nebolo to dotiahnuté zo strany 

obce. 80% vecí neboli dotiahnuté od obce. Neboli tam hodnotenia riadiacich pracovníkov, ktoré 

v zmysle zákona majú byť. Čo sa týka opatrenia, všetky opatrenia, ktoré boli navrhnuté sú z 80% splnené 

a 20% tvorí administratívna časť učiteliek (nainštaluje sa Edupage). Inšpekcia bola zameraná na 

vybavenie, administratívu a technológie. Ďalšie, čo inšpekcia vytkla bolo, že nedodržali množstvo 

kontrolných diktátov (napísali o 2 diktáty viac ako mali). 

Starostka prečítala záver z inšpekcie. 

 

K bodu č. 11 Stavebná úprava MŠ Horovce – navýšenie kapacity MŠ   

 

Vyšla nová Vyhláška, v ktorej je na 1 žiaka 3 m2 , lebo vyšiel nový zákon, podľa ktorého musíme 

umiestniť už povinne tento rok 4 ročné detí, od budúceho roku všetky aj 3 ročné deti. Starostka zavolala 

hygienu, ohľadom kapacity. Keď sa zruší jedna priečka a zväčší sa priestor a budú sa rozkladať lehátka, 

tak tá kapacita sa zvýši. Hygiena posúdila WC, kúpeľne, priestory a prišlo sa k tomu, že keď sa priečka 

zbúra máme plus 6 detí. Hygiena dala k tomu súhlasné stanovisko. Čiže už sme mohli tento rok prijať 

všetky deti, ktoré v zmysle zákona prijať máme. Starostka pozerala aj demografický vývoj a zistila, že 

by sme mali mať postačujúcu kapacitu na približne 3 roky. Starostka bola vzápätí na Pláne obnovy, 

nakoľko sa dávajú dotácie na prerábky. Na jedno novovytvorené miesto je dotácia približne 13 000 eur, 

ale je podmienkou, že musí byť vytvorených 10 miest, čo my nespĺňame, čiže nespadáme do tejto 

dotácie. 

Stavebná úprava MŠ by sa mohla realizovať od 2 polovice júla. Je prisľúbené, že stavebné náklady 

z nejakej časti zasponzoruje Bioplynová stanica. 

 

K bodu č. 12 Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na sociálnu starostlivosť 

 

Ide o prvú žiadosť. Je schválený zákon, kedy obec je povinná doplácať rozdiel pre neverejného 

poskytovateľa zdravotnej a sociálnej starostlivosti, ktorý si zariadenie preukáže a obec je povinná ho 

doplácať. Neverejný ako TSK alebo obec na to nárok nemajú. Minulý rok sa dohodli na sume 100 eur 

tieto neverejné zariadenia a boli plnené sumy 100 eur. Tento rok všetkým obciam, ktoré zaplatili, prišla 

žiadosť 3 až 4 krát vyššia. Naša obyvateľa je v neverejnom zariadení umiestnená od mája tohto roku 

a prišla na neho za 32 dní ubytovania žiadosť na 270 eur doplatok. Ide o doplatok z uzatvorenia 

štvrťroka, tieto neverejné zariadenia budú ďalšieho štvrťroka vykazovať ďalšie náklady, v zime ďalšie, 

čiže tá suma nie je fixná. V zmysle zákona je na tento príspevok nárok, ale v zmysle zákona nie je 

konkrétny prepočet tohto príspevku. Došlo k tomu, že tieto neverejné zariadenia, predovšetkým 

zariadenie Pokoj Duši (Považská Bystrica), v ktorom je umiestnený náš obyvateľ, prešli do vydierania 
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s tým, že si ten prepočet prispôsobili sami sebe. Tzn. oni sa majú držať množstva ubytovaných klientov, 

ktorý majú schválený na TSK. Toto množstvo je 117 ľudí. Oni si svoje náklady však delia množstvom 

98. Vzhľadom k tomu, že sú 3 pásma (110, od 110 – 150, od 150 – vyššie), samozrejme čím menej 

klientov, tým vyšší koeficient. Oni si však do svojho prepočtu dajú neodkontrolovateľné náklady, ktoré 

nevedia doložiť, daňové priznania mali všetci odložené. Situácia je taká, že v zmysle zákona je 

povinnosť prispievať, ale nie je uvedené koľko sa má prispievať. Soc. zariadenie má preukázať náklady. 

Starostka pristúpila k tomu tak, že odpísala tomu soc. zariadeniu po právnej porade. Vzhľadom k tomu, 

že podala protinávrh zmluvy k tejto zmluve je uvedená suma, ku ktorej sa prepočítal právnik na základe 

nárokov a všetkých dát, ktoré majú podložené – suma cca 74 eur. My sme rozpočtová organizácia, my 

potrebujeme mať fixne danú sumu. Postup bude nasledovný: prvá obec pri ktorej sa budú súdiť, keďže 

všetky obce zastrešuje aj náš právnik, ktorý sa tomu venuje, v prvom súdnom spore (nie naša obec) bude 

vyžiadaný súdnoznalecký posudok na prepočet týchto nákladov a tento posudok budeme musieť 

rešpektovať a platiť. 

 

K bodu č. 13 Porucha vodovodu 

 

Je šachta, do ktorej neustále vteká voda rovnakým prietokom, starostka povolala p. Trníka, s ktorým 

prešla tieto miesta a poprosila ho, aby zistil, odkiaľ táto voda stále vteká. Ide o šachtu na Gábore. P. 

Trník volal vodárom, vodári na druhý deň prišli, aby zistili závadu. Zistili, že je to závada ich vodovodu, 

budúci týždeň sa vrátia. Dajú šupák na nejakú časť, zastavia vodu a zistia, či je to ich závada alebo nie, 

nakoľko nie jasná závadu a sú 3 alternatívy, buď je poškodený vodovod, lebo je to voda z prípojky 

niektorého z rodinného domu alebo je to podzemná voda. V prípade, že sa ukáže, že je to spodná voda, 

tak je dohodnuté s p. Trníkom, že by sa tam vykopala jama až do štrkového lôžka, osadila by sa tam 

trubka ako trativod – vsak a tým pádom tá voda, čo valí z hora by išla do toho vsaku. Je to stále v riešení. 

 

K bodu č. 14 Kotolňa v budove ZŠ a MŠ 

 

Tento bod bol prejednaný v bode č. 4 Informácia starostky o dianí v obci. 

 

K bodu č. 15 Menovanie členov krízového štábu 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 29/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Horovce v súlade s § 10 písm. a) zákona NR SR číslo 387/2002 Z. z. 

o riadení štátu v krízových situáciách a mimo času vojny a vojnového stavu 

Menuje 

členov krízového štábu a to: 

Ing. Samuel Karas – tajomník krízového štábu obce Horovce 

Bc. Miloš Toman – člen krízového štábu obce Horovce 

Rastislav Cíbik – člen krízového štábu obce Horovce 

 

Hlasovanie:             za:                                        5 (Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman, Bc. Marta 

Lačná, Ing. Anton Melišík, Mgr. Monika 

Bitterová)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             0      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    2 (Marcela Koppová, Ing.Samuel Karas) 
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K bodu č. 16 Schválenie odmeny pre kronikárku 

 

Vzhľadom na to, že obec nemá štatút obecného kronikára a je zákon o vedení obecných kroník, jedná sa 

o § 1,§ 2, § 3, § 4, § 5, ktorý by mal byť schválený a druhá časť sú Zásady odmeňovania kronikára obce. 

Starostka dala vypracovať zásady odmeňovania kronikára obce Horovce, ktorý prítomným prečítala. 

Navrhovaná odmena je 200 eur v hrubom. V rozpočte bola roky prenáša položka kronika 80 eur na celý 

rok. Starostka poznamenala, že p. Paholíková dopisuje kroniku 3 roky spätne a zháňa tie informácie 

a snaží sa ich zhromaždiť, ktoré predloží do prvého riadneho zastupiteľstva v novom roku. 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 30/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Horovce  

Schvaľuje 

povinnosti a zásady odmeňovania pre kronikára obce Horovce a to v sume 200 eur/rok, vyplácaná v 2 

splátkach za 1. a 2. polrok. 

 

Hlasovanie:             za:                                        5 (Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman, Bc. Marta 

Lačná, Ing. Anton Melišík, Mgr. Monika 

Bitterová)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             0      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    2 (Marcela Koppová, Ing.Samuel Karas ) 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 31/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Horovce  

Schvaľuje 

štatút obecného kronikára obce Horovce 

 

Hlasovanie:             za:                                        5 (Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman, Bc. Marta 

Lačná, Ing. Anton Melišík, Mgr. Monika 

Bitterová)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             0      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    2 (Marcela Koppová, Ing.Samuel Karas ) 

 

K bodu č. 17 Rôzne 

 

• Mgr. Bitterová – telefónne stĺpy na Kvašov. Bude výmena týchto starých stĺpov? 

• Ing. Melišík – je potrebné vymeniť stĺp aj pri BPS a Tarkovskom 

• starostka – teraz prebiehalo stavebné konanie na výmenu týchto starých stĺpov v smere na Kvašov, 

ide o výmenu za nové. Robí to SSD, už sa to rieši. 

• Bc. Toman – osadenie ukradnutého zrkadla  

• starostka – zakúpia sa 

• p. Bieliková – v kostolnej ulici je umiestnená kamera, ktorá je otočená do ulice. Prečo to tam je? 

• starostka – pôjde si to pozrieť 

Starostka oboznámila prítomných o bežiacich školeniach a projektových výziev, do ktorých sa chce 

obec zapojiť. Hlavne upozornila na opravu-obnovu kultúrneho domu. Zároveň dala poslancom projekt 

kultúrneho domu, aby si ho prešli. 
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K bodu č. 18 Diskusia 

Nikto z prítomných nemal nič do diskusie. 

 

K bodu č. 19 Návrh na uznesenie 

Na konci diskusie starostka Mgr. Staňová prečítala schválené uznesenia. 

 

K bodu č. 20 Záver  

Na záver starostka obce poďakovala všetkým za účasť, ako aj za diskusné príspevky a zasadanie OZ 

ukončila. 

 

 

 

Zapísal: Bc. Andrea Eliašová  

 

 

V Horovciach, dňa 28.06.2023 

 

 

 

           Mgr. Erika Staňová 

                         starostka obce 


